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PROPOSTA D’ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL D’ESTUDIS  
DEL GRAU DE NUTRICIÓ HUMANA I DIETÈTICA 

 
Data: 12 de juliol de 2016 
Lloc: aula 2 de l’edifici Verdaguer (Campus de l’Alimentació de Torribera, Santa Coloma de 
Gramenet) 
Hora: 12:00 h segona convocatòria 
 

Assistents 

Professors i personal d’administració: Conxita Amat, Rosa Abellana, Dolores Barrón, Mercedes 
Berlanga, Rosa M. Cusidó, Ana Maria Díez, Òscar Domènech, M. Antonia Lizarraga, Fco. Javier 
Luque, Rafael Llorach, Cristina Minguillón, Joana Relat.  

Estudiants: Paula Gonzalez 

Excusen la seva absència: Susana Guix 

 
Ordre del dia 
1.  Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior (25 de maig de 2016) 
2.  Informació de la cap d’estudis 
3.  Modificació de l’encàrrec docent al departament de Bioquímica i Fisiologia. Aprovació, si escau  
4.  Horaris de les assignatures 2016-17. Aprovació, si escau 
5.  Calendari d'exàmens 2016-17. Aprovació, si escau 
6.  Plans docents de les assignatures 2016-17. Aprovació, si escau 
7.  Afers de tràmit 
8.  Torn obert de paraules 
 

 
Desenvolupament de la sessió 

La Dra. Amat, cap d’estudis de l’ensenyament, inicia la sessió amb el desenvolupament dels punts 
de l’ordre del dia. 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior (25 de maig de 2016) 

La proposta d'acta de la sessió anterior s’aprova sense esmenes. 

 

2. Informació de la cap d’estudis 

La Dra. Amat informa sobre: 

COMPOSICIÓ DEL CONSELL 

la Dra. Amat, seguint les instruccions de l'assessoria jurídica, va demanar als departaments que van 
quedar sense representació que indiquessin un representant: 



 

 
 

- Òscar Domènech Cabrera. Departament de Farmàcia, Tecnologia Farmacèutica i 
Fisicoquímica, Secció de Fisicoquímica. 

- Ana Díez Pascual. Departament de Farmacologia, Toxicologia i Química Terapèutica, 
Secció de Química Orgànica. 

- Departament de Fonaments Clínics (ens manca encara el representant). 

La Dra. Amat dona la benvinguda als dos nous membres del Consell. 

JUNTA DE FACULTAT DE FARMÀCIA (REUNIÓ DE 26 DE JUNY DE 2016) 

- Es va aprovar la composició de la Comissió d’avaluació interna per a l’acreditació del grau 
de Farmàcia i dels màsters següents: Biotecnologia molecular; Recerca, desenvolupament i 
control de medicaments; i Desenvolupament i innovació d’aliments.  

- La Dra. Caelles, directora del departament de Bioquímica i Fisiologia va expressar la 
disconformitat del seu departament en l’assignació de la docència als graus de CTA i 
NHiD. Es va encetar un debat que va portar a demanar un nou plantejament del procés.. 

COMISSIÓ ACADÈMICA DE LA FACULTAT DE FARMÀCIA (REUNIÓ DE 6 DE JULIOL 2016) 

- La Dra. Pallàs va informar sobre les diferents opcions per organitzar nous ensenyaments o 
modificar els actuals. La UB deixa en mans de les facultats la planificació de graus i 
màsters. 

- Es posarà en marxa una campanya perquè el professorat activi la creació del web personal a 
partir del GREC. 

- Es va aprovar un document per establir l’obligatorietat de pagament de 100€ a totes 
aquelles empreses que participin en programes de pràctiques (convenis), excepte aquelles 
que formen part d’assignatures obligatòries (Pràctiques externes. Pràctiques tutelades). En 
casos degudament justificats es pot eximir l’empresa d’aquesta obligació. 

- Es va presentar una proposta genèrica per reconèixer les activitats que organitza el Campus 
de l’Alimentació i les càtedres associades. D’aquesta manera els estudiants podran 
participar en les activitats que s’organitzen al Campus sense que això impliqui presentar 
una proposta individual per a cadascuna de les activitats. 

- Modificació de la normativa reguladora de Plans docents i avaluació que fa referència al 
plagi i a com actuar quan un professor es trobi en aquesta situació. Properament es 
publicarà aquesta modificació. 

- Aquest segon semestre del curs 15-16 la resposta dels alumnes a les enquestes del 
professorat ha estat força més baixa que al primer semestre. Cal explicar bé als alumnes la 
importància de respondre ja que això afecta els diners que arriben a la Facultat pel 
Contracte Programa Acadèmic Docent. 

COORDINACIÓ 

S’han fet reunions de coordinació per ajudar en l’organització del curs. S’ha aprofitat per parlar de 
les competències del grau com a primer pas per anar revisant competències, continguts i activitats 
d’aprenentatge i d’avaluació. El 22 de juny es va fer la reunió de coordinació de primer curs (primer 
i segon semestre, CTA i NHD) i el 7 de juliol es van fer les reunions de coordinació de segon curs 
(primer i segon semestre, NHD) i de tercer i quart (només primer semestre, NHD). 



 

 
 

S’ha posat en marxa la coordinació de continguts de les assignatures de Patologia i dietoteràpia. 
S’han fet dues reunions (11 d’abril i 2 de maig) i n’hi ha una altra prevista per al proper 14 de juliol. 
La cap d’estudis comenta l’escrit que han enviat els estudiants de tercer en el que manifesten el seu 
malestar per algunes deficiències de coordinació i indiquen una sèrie de punts que consideren que 
cal millorar. 

INFORMACIÓ DIVERSA 

La Dra Amat explica la següent informació: 

- El passat 4 de juliol va sortir publicat al DOGC l’ordre per la qual s’accepta el canvi de 
denominació de la Facultat de Farmàcia, que passa a denominar-se Facultat de Farmàcia i 
Ciències de l’Alimentació (ORDRE EMC/184/2016, de 4 de juliol).  

- Innovació docent. El proper termini per sol·licitar projectes d’innovació docent, per 
registrar nous grups o per demanar ajuts per a difusió acaba el 14 d’octubre. Això vol dir 
que quinze dies abans cal haver presentat la primera proposta. 

 

3. Modificació de l’encàrrec docent al departament de Bioquímica i Fisiologia. 
Aprovació, si escau 

La Dra. Amat presenta la proposta de modificació de l’encàrrec docent al departament de 
Bioquímica i Fisiologia. La Dra. Amat explica les diferents reunions que s'han dut a terme fins 
arribar a la situació present, en la que els departaments implicats hi estan d’acord. 

Proposta:  

- Les assignatures de la secció de Bioquímica queden adscrites al departament NuCAG. El 
departament de Bioquímica i Fisiologia renuncia a participar en la docència de les 
assignatures de Bioquímica i de Biologia Molecular (CTA i NHD). 

- La Fisiologia Humana s’adscriu al departament de Bioquímica i Fisiologia i serà 
coordinada per professorat d’aquest departament.  

La Dra. Relat fa palesa la seva disconformitat sobre l'assignació de la docència al departament de 
Bioquímica i Fisiologia (secció Bioquímica) en relació a les assignatures de Regulació del 
Metabolisme i Nutrició Molecular. La Dra. Amat remarca que l'acord era en relació a l'adscripció de 
les assignatures i que per tant una vegada que les assignatures queden adscrites al departament 
NuCAG, són els coordinadors d’aquestes assignatures els responsables d'establir els equips docents. 
Farà les consultes pertinents per aclarir la situació.  

La proposta de modificació s’aprova i serà enviada com acord del consell d’estudis al membres del 
consell i al directors dels departaments corresponents.  

S’aprova la proposta.  

 

4. Horaris de les assignatures 2016-17. Aprovació, si escau 

La Dra. Amat presenta la proposta d’horaris de les assignatures del curs 2016-17, tal i com consta al 
document enviat als membres del consell. 



 

 
 

Canvis proposats: 

- Segon curs:  
o Nutrició Bàsica i Eines i Estratègies Dietètiques intercanvien l’horari en el grup de 

tarda. 
o Ampliació de Fisiologia Humana i Microbiologia i Parasitologia intercanvien 

l’horari dijous a la tarda. 
o Nutrició i Dietètica i Regulació del Metabolisme intercanvien l’horari dimarts a la 

tarda. 
- Tercer curs segon semestre: 

o La Dra. Amat està en contacte amb totes les parts implicades per trobar una solució 
adient que permeti encaixar els horaris del professorat que alhora desenvolupa la 
seva tasca professional en hospitals.  

La Dra. Cusidó demana si es possible que l’assignatura de Plantes d’Us Alimentari no canviï 
d’horari per permetre que els estudiants de CTA també la puguin cursar. La Dra. Amat és conscient 
de la situació i de moment no planteja canviar-la. 

S’aprova la proposta. 

El document amb els horaris de les assignatures 2016-17 serà enviat com acord de consell d’estudis 
al membres del consell i al directors del departaments corresponents. 

 

5. Calendari d'exàmens 2016-17. Aprovació, si escau.  

La Dra. Amat presenta la proposta de calendari d’exàmens 2016-17, tal i com consta al document 
enviat als membres del consell. 

En el cas dels exàmens de primer es manté la mateixa proposta que a CTA, donat que l’organització 
de les assignatures és comuna. 

La Dra. Berlanga demana que es canviï el dia de l’examen de Microbiologia i Parasitologia. Es fa 
una permuta amb l’examen de Bromatologia I. 

S’aprova la proposta 

El document amb el calendari d’exàmens 2016-17 serà enviat com acord de consell d’estudis al 
membres del consell i al directors del departaments corresponents. 

 

6. Plans docents de les assignatures 2016-17. Aprovació, si escau 

La Dra. Amat presenta una fitxa per fer la revisió dels plans docents. Aquesta revisió es fa durant el 
consell. La Dra. Amat enviarà als coordinadors de les assignatures les suggerències i recomanacions 
derivades d’aquesta revisió. 

S’aprova la proposta 

 

 



 

 
 

7. Afers de tràmit  

No hi ha afers de tràmit 

 

8. Torn obert de paraules  

S'obre un debat sobre el tema del procediment que ha de seguir l'estudiant en cas de voler pujar 
nota. Després de diverses intervencions, la Dra. Amat llegeix la normativa vigent de la UB. Atès 
que la normativa es presta a diferents interpretacions, la Dra Amat comunica al consell que farà la 
consulta als serveis jurídics per poder ajustar-nos a norma. Es proposa que en una nova reunió del 
consell es debati sobre la possibilitat d’establir un sistema general perquè els estudiants puguin 
pujar la nota de l’assignatura. 
 
 
No havent-hi altres assumptes per tractar, s’aixeca la sessió a les 14:15 h, de la qual, com a 
secretari, estenc aquesta acta. 
 
 
El secretari del grau de  
Nutrició Humana i Dietètica 
 
 

Vist i plau 
La cap d’estudis del grau de 
Nutrició Humana i Dietètica 


